







于原始旷野深处, 珍稀瓦勒迈松遍布, 蔚为壮观的砂岩峭壁耸立四周, 蓝山沃根谷ONE&ONLY唯逸度假酒店就隐匿于此。 客人可在此感受奢华,独享私密空间, 并亲身体验大自然奇观。

探索澳大利亚灌木风情,在7,000英亩的碳中和私人野生自然保护区, 你可一窥袋鼠和小袋鼠自由奔驰的身影,桉树林中薄荷香气弥漫,澳大利亚 铁线莲的芬芳在空气中若隐若现。

在异域风情的鸟鸣声中,浅粉的天空逐渐晕染成朦胧的蓝色, 石峰崎岖险峻,渐渐被日光完全笼罩。徒步追寻迷人的野生动物之乡,探索 此地的传奇历史,感受梦幻般的迤逦风光

尽情享用澳大利亚特色美食,精致中又富于淳朴风味,食材取自当地 富饶的大自然,天然有机。实践度假村的环保理念,提倡使用纯净自然 的能源。纵情山水,尽情享受大蓝山区的绮丽美景。





DISCOVER A VAST UNSPOILT WILDERNESS, WHERE THE SHEER MAJESTY OF DRAMATIC SANDSTONE CLIFFS SURROUND SWEEPING FIELDS BLANKETED IN RARE WOLLEMI PINE. HERE LIES EMIRATES ONE&ONLY WOLGAN VALLEY, A CONSERVATION RETREAT OF ABSOLUTE LUXURY, SUPREME PRIVACY AND AWE-INSPIRING NATURAL WONDERS.

Discover a quintessentially Australian bush experience, where kangaroos and wallabies run free on a private 7,000-acre carbon-neutral wildlife reserve, and the mint-scented eucalypt forest is kissed with a delicate sweetness of Australian clematis.

Wake to exotic birdsong as the skies transform from blush pinks to soft hazy blues and the panoramas of rugged stone peaks awash in sunlight. Hike ancient trails home to stunning wildlife, historic treasures and surreal beauty.

Delight in uniquely Australian cuisine, refined yet down-to-earth, celebrating the rich organic bounty of the surrounding region. Immerse yourself in the resort's environmental ethos of purity and revitalising energy. Revel in the wonder of the Greater Blue Mountains.

ONE & ONLY WOLGAN VALLEY AWARDS

2018 AWARDS

- The Telegraph (UK) The ULTRAs 2018 Emirates One&Only Wolgan Valley ranked amongst the 'Best Hotels in Australasia'
- Travel+Leisure China Travel Awards 2018 Emirates One&Only Wolgan Valley listed as one of the Most Popular Overseas Hotels
- Savour Australia Restaurant & Catering National Awards of Excellence – Awarded Best Restaurant in a Regional Hotel/Resort for Wolgan Dining Room
- World Spa Awards Australia's Best Resort Spa
- Savour Australia Restaurant & Catering Wine List Awards of Excellence (NSW & ACT) – Awarded Best Small Restaurant Wine List
- Savour Australia Restaurant & Catering Awards of Excellence (NSW) – Awarded Best Restaurant in a Regional Hotel/Resort for Wolgan Dining Room
- 2018 Australian Hotels Association (AHA) National Awards for Excellence – Emirates One&Only Wolgan Valley recognized for 'Best Deluxe Accommodation' and Executive Chef Nancy Kinchela was recognised as 'National Chef of the Year'
- World Travel Awards (Asia & Australasia) 2018 Emirates One&Only Wolgan Valley won 'Australia's Leading Resort'
- Hospitality Management (HM) Awards of Excellence Emirates One&Only Wolgan Valley recognised as 'Best Day Spa'



- Tourism Accommodation Australia (NSW) Awards for Excellence

 Emirates One&Only Wolgan Valley honoured as Regional
 Deluxe Hotel of the Year and Executive Chef Nancy Kinchela was
 recognised as Chef of the Year
- NSW Government Sustainability Advantage Program Emirates One&Only Wolgan Valley has been awarded Bronze status
- 2018 World Spa & Wellness Awards (UK) One&Only Spa at Emirates One&Only Wolgan Valley recognized as the 'Hotel Spa of the Year: Asia & Australasia'
- TripAdvisor Travellers' Choice Awards Ranked #5 in Top 25 Hotels in Australia and ranked #9 in Top 25 Hotels in South Pacific

2019 AWARDS

- TripAdvisor Travellers' Choice Award 2019 Emirates One&Only Wolgan Valley awarded:
 - $\circ\,$ #5 in 'Top 25 Luxury Hotels in Australia'
 - - #11 in 'Top 25 Hotels in Australia'
 - - #24 in 'Top Hotels for Romance in Australia'
 - $\circ~$ #8 in 'Top 25 Luxury Hotels in the South Pacific'



AN UNRIVALLED LOCATION

Located 190 kilometres northwest of Sydney, Emirates One&Only Wolgan Valley is stunningly situated on Australia's Great Dividing Range between two national parks – the Wollemi National Park and the Gardens of Stone National Park in the Greater Blue Mountains World Heritage-listed region.

- A scenic two and a half hour drive from Sydney.
- Located within a 7,000-acre conservation and wildlife reserve.
- Access the resort by private transfer, helicopter or self-drive.
- Steep cliffs contrast with the gentle curve of the valley floor and a
 picturesque road winds along the river to reach the resort.
- The resort benefits from a temperate climate year-round:
 - April to September (Autumn/Winter) average temperature of 12-15°C/54-59°F and may drop to -5°C/23°F.
 - September to February (Spring/Summer) average temperature of 25°C/77°F.

TIME TO PLAY, SPACE TO BE

Discover the best of Wolgan Valley with our inclusive, signature and private experiences including:

- Horse experiences there's no better way to explore the beautiful hills, creeks and ridgelines than on horseback. A comprehensive range of inclusive and non-inclusive encounters and rides are available.
- The Conservation Activity provides guests the opportunity to contribute to preserving the valley and includes tree planting, animal and plant surveys, water testing and animal observation zones.

- Experience a journey of discovery to the Glow Worm Tunnel on the Newnes Plateau.
- Wildlife safaris and nocturnal tours offer a chance for botanists, bird watchers and naturalists to discover an area abundant with intriguing species.
- The nature reserve provides the perfect location for a wide range of adventure activities including mountain-bike riding, archery and tennis.

HEALTH AND WELLNESS

Situated within a tranquil natural setting, One&Only Spa is surrounded by majestic cliffs and canyons. The restorative powers of nature are harnessed in a unique and calming environment.

- Discover Australia's premium Sodashi spa products.
- Six double treatment rooms with majestic valley views.
- Steam room, sauna and relaxation areas.
- Beauty salon, fitness centre, yoga sessions and a swimming pool.

PRIVATE EVENTS AND MEETING SPACES

From high-level executive meetings to unique business incentives and memorable celebrations, event spaces can be personalised to create the perfect backdrop for events of all sizes.

- William Walker Room (84m²) An elegant venue with stunning views of the Greater Blue Mountains. Hosts up to 50 banquet style/90 cocktail style.
- Creekside Room (24m²) Perfect for small company meetings, strategic planning forums or private dining events. Hosts up to 12 boardroom style.



得天独厚的地理位置

位于悉尼以西北190公里处,蓝山沃根谷One&Only唯逸度假酒店坐落在 大蓝山世界遗产区内,两大著名国家公园一一瓦勒迈国家公园与岩石国家 公园之间。

- 酒店距悉尼3小时车程。
- 位处7,000英亩的野生自然保护区内。
- 可乘酒店专车、直升机或自驾抵达。
- 四周险峻山崖、山谷连绵起伏、河流宛转曲折,沿途景色壮秀 旖旎。
- 全年气候温和:
- 三月至八月 (秋季/冬季) 平均温度12-15°C/54-59°F , 最低零下-5°C/23°F。
- 九月至二月(春季/夏季)-平均温度25°C/77°F。

娱乐设施

在沃根谷内,探索最好的活动体验,度过闲暇私人时光。精选项目包括:

- 骑马-探索美丽的高丘,潺潺小溪和曲折的山脊线。酒店提供各种 全包、非全包和私人游览体验。
- 保护时间 让客人有机会亲身参与极有意义的山谷及野生动物保护 活动,包括植树、动植物调查,水文探测和动物观察站。

- 体验Newnes高原萤火虫探索之旅。
- 野生动物探险和夜间探险之旅让植物学家、鸟类观赏家和自然主义者探索物种丰富的澳洲原野,留下难忘经历。
- 自然保护区内设有山地车和北极星全地形车骑行的山路、射箭、 网球等活动。

康体服务

隐匿在大自然中的One&Only水疗中心,是您休养生息的静谧天堂。 将当地文化特色融入设计,令身心得到全面放松。

- 选购来自澳大利亚的优质水疗产品 Sodashi。
- 设有6间双人理疗套房,壮丽魁伟的山谷风光一览无遗。
- 蒸汽房、桑拿区和休闲区。
- 美容院、健身中心、瑜伽课程和游泳池。

私人活动和会议场地

酒店可根据客人需求量身打造不同的活动空间,从高层管理会议、独特的 企业奖励活动到令人难忘的庆典等,是成功举办活动的理想之选。

- William Walker会议室(84m²) 优雅的场地,可欣赏大蓝山旖旎风光。 最多可容納50人宴会或90人鸡尾酒会使用。
- Creekside会议室 (24m³) 是举办适合小型公司会议、战略规划讨论会 或私人聚会活动的理想场所。最多可容納12人会议使用。







PRIVATE SPACES

The resort presents 40 free-standing villas, each lavishly appointed and featuring its own private pool and spacious verandah. Resplendent with warm, earthy tones, all villas are uniquely inspired by Federation-style architecture, constructed from natural wood and stone sourced within the local region.

Escape to the spacious comfort of your villa and indulge in the ultimate sanctuary of privacy, in which to unwind and enjoy the beauty of Wolgan Valley. Binoculars, mountain bikes and high-speed Wi-Fi access are available for complimentary use in all villas.

HERITAGE VILLA

Each of the 36 Heritage Villas (83m²) provide the perfect retreat with stunning views of the surrounding Wolgan Valley landscape and beyond.

- One-bedroom villas with separate living and bedroom areas, double-sided fireplace, walk-in dressing room, private heated swimming pool and an expansive verandah.
- Spacious bathroom with separate skylight shower, bath and double vanity.

WOLLEMI VILLA

The perfect ultra-luxury hideaway, each of the 3 Two-Bedroom Wollemi Villas $(201m^2)$ act as a private lodge with spectacular views of the surrounding Blue Mountains.

- Two bedrooms each with en-suite bathroom featuring separate skylight shower, bath and double vanity; second bedroom that accommodates either a King bed or two King singles.
- Spacious living and dining areas, double-sided fireplace, walk-in dressing room, private heated swimming pool and an expansive verandah.

WOLGAN VILLA

Nestled in a private corner of the resort and featuring panoramic views of Wolgan Valley, the Three-Bedroom Wolgan Villa (410m²) serves as a completely self-contained lodge.

- Two spacious bedrooms each with en-suite bathroom featuring separate skylight shower, bath and double vanity; third bedroom with private bathroom.
- Generous living and dining areas with double-sided fireplace, as well as a fully equipped gourmet kitchen.
- Equipped with private pool, an expansive verandah and walk-in dressing rooms.

DINING FOR ALL FIVE SENSES

Showcasing exceptional fare, the resort has a wide range of formal and casual dining settings. The cuisine is enhanced by a culinary philosophy based on seasonal, regional and, where possible, organic produce from local boutique farms, private growers as well as vintners.

- Enjoy an elegant dinner in the Wolgan Dining Room, as well as delicious breakfast selections in a casual and relaxed environment.
- The providore-style Country Kitchen serves lunch with a seasonally driven menu, all sourced locally.
- The Valley Bar and Lounge lets you relax and unwind with a menu of specially-crafted cocktails.
- Private dining options range from a romantic dinner under the stars, to a gourmet picnic on the reserve. In-Villa Dining is also available.



私密空間

度假村内有40栋独栋别墅,装修豪华,配备私人泳池和宽阔阳台。这些 别墅深受澳大利亚联邦时期建筑风格影响,多为泥土色系,采用当地 自然木材和石材修筑而成,华丽而温馨。

远离尘嚣,您可在别墅内尽情放松,独享最私密的自然保护区,尽览 沃根谷绮丽美景。所有别墅均提供免费使用双筒望远镜、山地车和高速 Wi-Fi网络。

传统别墅

36间传统别墅(83m²)极为私密,可欣赏沃根谷的绝美景观及俯瞰山谷 壮丽景色。

- 每套单卧别墅均设有独立的客厅和卧室、双面壁炉、步入式更衣室、 私人恒温泳池和宽阔的阳台。
- 宽敞的浴室配有独立带天窗淋浴间、浴缸和双人洗手台。

瓦勒迈别墅

3间双卧瓦勒迈别墅 (201m³) 坐落于度假酒店的静谧一隅,坐拥蓝山壮丽 美景,极为私密与尊贵。

- 两间卧室均设有独立带天窗淋浴间、浴缸和双人洗手台。第二间卧室可容纳一张特大号床或两张特大号床。次卧室可放置1张特大床或2张特大单人床。
- 宽敞的起居室和就餐区、双面壁炉、步入式更衣室、私人恒温泳池 和宽敞的阳台。

沃根别墅

宽敞无比的三卧沃根别墅(410m³)坐落在度假村酒店的静谧一隅,沃根谷和大蓝山的美景一览无余,带来无与伦比的私密性与奢华感。

- 两间卧室均设有独立带天窗淋浴间、浴缸和双人洗手台之外,还有 第三间客卧配有私人淋浴间。
- 华丽宽敞的起居室和就餐区设有双面壁炉,以及一个设备齐全的 厨房。
- 配有私人游泳池、宽敞阳台和步入式更衣室。

活色生香的餐饮体验

度假村提供各种各样独特的用餐体验。秉承以最佳季节性和地区性食材 为基础的美食理念,尽可能选用蓝山当地精品农场、私人种植者和葡萄 酒商提供的有机食材。

- 沃根餐厅提供优雅的晚餐服务外,客人还可悠闲地享用早餐。
- Country Kitchen餐厅环境轻松雅致,选用当地打造的精选食材,提供季节性的午餐菜单。
- 客人可在山谷酒吧和露台酒廊里,一边品尝精心调制的鸡美酒, 一边欣赏迷人的美景,放松身心,尽享美妙瞬间。
- 提供不同的私人用餐体验,从星空下享用浪漫晚餐到保护区内野餐。 此外还可选择别墅内用餐。





